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Obec Libhošť

Libhošť č. 1, 742 57 Libhošť
tel.č.: 556 730 319 | e-mail: obec@libhost.cz

Z Á P I S
7. zasedání Zastupitelstva obce Libhošť

konané dne 28. 6. 2019 v Libhošť - Trámový sál od 16:00 hod.

Upozornění: Jedná se o neúplný zápis. Plná verze zápisu je k dispozici na obecním úřadě.

Doba jednání: 16:05 - 16:37
Přítomno: 11
Omluveni: 4
Neomluveni: -
Předsedající: Ing. Jiří Petrovský
Zapisovatel*: Mgr. Nicole Váňová
Ověřovatelé zápisu: Roman Lacina, Dušan Baďura

*Předsedající v souladu s jednacím řádem Obce určil výše uvedenou osobu.
O veškerých přijatých usneseních bylo hlasováno veřejně, zdvižením ruky.

1. Zahájení

Zapisovatelka Mgr. Nicole Váňová přivítala v 16:05 hodin všechny přítomné a upozornila, že ze zasedání bude
pořizován zvukový i obrazový záznam. V době zahájení bylo přítomno 11 členů ZO. Omluven byl pan Bc. Jiří
Absolon, Pavel Čapka, Mgr. Petr Horák a Ing. Jaroslav Šimíček. Informace o konání 7. zasedání byla
zveřejněna na úřední desce obce od 21. 6. 2019 do 28. 6. 2019, dále na elektronické úřední desce, v obecních
vývěskách a na webu obce.

Návrh usnesení:
návrh usnesení chybí

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

2. Schválení programu

Zapisovatelka zasedání předala slovo starostovi obce Ing. Jiřímu Petrovskému, který bude nadále zasedání
řídit. Starosta obce následně přivítal přítomné zastupitele. Dále konstatoval, že nepřišel žádný návrh
na doplnění programu, přesto se ale táže přítomných zastupitelů, zda někdo nemá návrh na změnu či doplnění
programu.

Starosta obce navrhuje doplnění programu o bod s názvem Rozpočtové opatření č. 6/2019, a to před poslední
bod Diskuze, závěr. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Libhošť schvaluje doplnění programu o bod s názvem Rozpočtové opatření č. 6/2019,
a to před poslední bod Diskuze, závěr.

Výsledek hlasování:
Pro: 11 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 7/2019/Z-1a bylo schváleno.
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Nikdo z přítomných již neměl žádné další návrhy k doplnění programu, a proto starosta obce předkládá návrh
na usnesení v tomto znění:

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Libhošť schvaluje program 7. zasedání ZO Libhošť v upraveném rozsahu s celkovým
počtem bodů 7 tak, jak byl upraven.

Výsledek hlasování:
Pro: 11 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 7/2019/Z-1b bylo schváleno.

3. Určení ověřovatelů zápisu a zapisovatele

Podle ustanovení § 95 zákona o obcích se o průběhu zasedání zastupitelstva obce pořizuje zápis, který musí být
pořízen nejpozději do 10 dnů po skončení zasedání. Zapisovatelkou zasedání je Mgr. Nicole Váňová. Zákon
o obcích také stanoví, že zápis o průběhu zasedání podepisují určení ověřovatelé. Ověřovateli zápisu z tohoto
zasedání navrhuji členy zastupitelstva obce Romana Lacinu a Dušana Baďuru (určeno podle abecedního
pořádku).

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Libhošť určuje jako zapisovatelku zasedání Mgr. Nicole Váňovou a jako ověřovatele
zápisu z 7. zasedání Zastupitelstva obce Libhošť určuje členy zastupitelstva obce Romana Lacinu a Dušana
Baďuru.

Výsledek hlasování:
Pro: 11 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 7/2019/Z-2 bylo schváleno.

4. Kontrola plnění usnesení z minulého zasedání

Předseda Kontrolního výboru, Roman Lacina, předložil kontrolu plnění usnesení z 6. zasedání Zastupitelstva
obce Libhošť. Viz příloha.

Kontrolou plnění usnesení z 6. zasedání ZO Libhošť, konaného dne 11. 6. 2019, nebyly zjištěny nedostatky. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Libhošť bere na vědomí předloženou zprávu kontroly plnění usnesení z minulého
zasedání ZO, které se konalo dne 11. 6. 2019.

Výsledek hlasování:
Pro: 11 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 7/2019/Z-3 bylo schváleno.

5. Schválení dodatku ke smlouvě o dílo ze dne 6. 2. 2019 pro investiční akci "Protipovodňová
opatření obce Libhošť"

Dne 18. 6. 2019 bylo doručeno individuální oprávnění k využívání rádiových kmitočtů pozemní pohyblivé služby
a pevné služby. Dle vyjádření zástupce zhotovitele, pana Michala Bednáře, již nelze investiční akci v plném
rozsahu dokončit do termínu 30. 6. 2019, viz platná smlouva o dílo ze dne 6. 2. 2019 s firmou TBO, s. r. o.,
z důvodu prodlení při udělení individuálního oprávnění od ČTÚ - mezinárodní koordinace. Starosta obce
navrhuje zastupitelstvu obce schválit dodatek č.1 ke smlouvě o dílo ze dne 6. 2. 2019 " Protipovodňová
opatření obce Libhošť".

Starosta dále informuje, že tímto dodatkem se mění odstavec III. Doba a místo plnění, v bodě 3
takto: Předpokládaný termín dokončení celého díla je do 30. 9. 2019. Důvod prodlení nastal při přidělení
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individuálního oprávnění od ČTÚ. Ostatní ustanovení smlouvy o dílo ze dne 6. 2. 2019 zůstávají beze změn. 

Karla Chybová se táže, zdali má posunutí termínu vliv na dotaci. Starosta odpovídá, že nemá.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Libhošť schvaluje uzavření dodatku č. 1 smlouvy o dílo ze dne 6. 2. 2019
"Protipovodňová opatření obce Libhošť" s firmou TBO, s. r. o., a pověřuje starostu Ing. Jiřího Petrovského
jeho podpisem.

Výsledek hlasování:
Pro: 11 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 7/2019/Z-4 bylo schváleno.

6. Rozpočtové opatření č. 6/2019

Starosta informuje přítomné o rozpočtovém opatření č. 6/2019. 

Příjmová část

Přijaté nekapitálové příspěvky a náhrady - 7.000,- Kč

Jedná se o vratku z výpočtů z dopravní obslužnosti, kterou nám v tomto měsíci zaslal Nový Jičín. Naše účetní
nás na toto upozornila, a proto se nyní nachází v příjmové části. 

Daň z příjmu právnických osob za obce - 43.000,- Kč

Jedná se o daňové přiznání. V rozpočtu bylo uvedeno 190.000,- Kč a nyní bylo navýšeno o 43.000,- Kč.

Celková část příjmů činí 50.000,- Kč.

Výdajová část

Výdaje na dopravní územní obslužnost

Vrámci schváleného rozpočtu to bylo řešeno paragrafem 2292 POL 5193. V rámci smlouvy
s MSK (dopravní územní obslužnost nám již nezajišťuje Nový Jičín, ale kraj) je to potřeba účtovat na jinou
položku stejného paragrafu, a to na POL 5323. 

Platby daní a poplatků krajům, obcím a státním fondům - 43.000,- Kč

Jedná se o výdajovou položku 5365 paragrafu 6399, a to 43.000,- Kč, navýšení v rámci daňového přiznání. 

Celková část výdajů činí 43.000,- Kč.

Celkový rozdíl mezi příjmy a výdaji činí 7.000,- Kč. 

V tomto rozpočtovém opatření se snižuje schodek, který je nyní mínus 12.855.329,74 Kč. Na základě
rozpočtového opatření č. 6/2019 zůstává rozpočet schválen v členění ODPA jako schodkový s tím, že vzniklý
schodek je dorovnán přebytky z minulých let. Tímto je rozpočet obce upravený schváleným rozpočtovým
opatřením č. 6/2019 stále vyrovnaný. 

 

Karla Chybová se táže na změnu stavu položky 8115. Zajímalo by jí, co je obsahem změny této položky - čeho je
to změna. Dále konstatuje, že rozpočet se nemění o uvedenou částku, ale o částku 7.000,- Kč. Domnívá se, že
těch 7.000,- se má účtovat na položku 8115, a že slovně je to špatně popsané. Starosta obce konstatuje, že
podklady přejímal z minulých let. Karla Chybová konstatuje, že takto popsáno to být v minulosti nemohlo a
doporučuje konzultaci s paní Gábovou. Starosta konstatuje, že to bude neprodleně konzultovat také s účetní.
Dále informuje, že částka mínus 11,861 mil. Kč je rozdíl mezi výdajem a příjmem bez započtení 1,8 mil. Kč,
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který se platí za úvěr. Karla Chybová konstatuje, že to není rozdíl mezi příjmy a výdaji v tomto rozpočtovém
opatření a opětovně doporučuje konzultaci s odborníkem. Dále konstatuje, že pokud se jedná o změnu
na položce 8115 tak je tam ta částka, která je skutečně změnou, tzn. rozdíl mezi nově zavedenýma položkama
v příjmové a výdajové části, tj. tedy těch 7.000,- Kč. Změna, kterou účetní účtuje je na té položce 7.000,- Kč a
ne 11 mil. Kč. Starosta konstatuje, že to bude konzultovat s odborníkem.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Libhošť schvaluje rozpočtové opatření č. 6/2019 tak, jak bylo předloženo a pověřuje
starostu vyvěšením na úřední desce obce Libhošť.

Výsledek hlasování:
Pro: 11 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 7/2019/Z-5 bylo schváleno.

7. Diskuze, závěr

Karla Chybová se táže ohledně posledního zápisu ze zasedání ZO, proč tam některé diskuzní příspěvky jsou a
jiné chybí. Zdali to upravuje vedení nebo je tam neuvedla zapisovatelka. Například oproti zápisu z listopadu
je diskuze poměrně očesaná. Starosta odpovídá s tím, že vedení zápisy rozhodně nijak neupravuje. Každý
občan má možnost se dostat k plným informacím, například skrze videozáznamy, které jsou občanům
zveřejňovány a jsou vnich všechny informace včetně diskuzí. 

Karla Chybová se táže, proč nejsou zápisy z Kontrolního a Finančího výboru zveřejněné na webu. Konstatuje,
že v minulých letech se zveřejňovaly a mají na webu vytvořenou svou záložku. Starosta konstatuje, že veškeré
zápisy jsou v UZObu. Karla Chybová konstatuje, že jim v minulosti bylo řečeno, že občané zápisy požadují
na obecním webu. Starosta obce konstatuje, že to na obecní web doplní.

Karla Chybová se dále táže, zdali od listopadu proběhla kontrola knihy jízd. Dále konstatuje, že v minulosti jim
bylo Martinou Jalůvkovou vytýkáno, že v knize jízd nejsou uvedeny mezizastávky a detailní účely cesty. Martina
Jalůvková konstatuje, že pouze žádala o to, aby to bylo vedeno správně. Karla Chybová konstatuje, že zákon
neuvádí, jak má být vedena kniha jízd. Roman Lacina konstatuje, že knihu jízd zkontrolují. 

Jaromír Vašíček se táže, zali bude pokračovat údržba chodníků v okolí kostela a hřbitova. Starosta odpovídá
s tím, že mají nabídky firem na čištění zámkové dlažby. V rozpočtu jsou vyhrazeny peníze na tyto záměry a
budeme v nich pokračovat. Miloslava Blažková se táže, zdali ty práce budou provádět zaměstnanci obce, kteří
to dělali i v minulosti nebo se na to naptá firma, které budeme platit. Starosta odpovídá s tím, že nyní mají
pouze nabídky od firem, které v tuto chvíli nikdo neschválil. Vlastními silami byla vyčištěna dlažba před garáží
a vozový park. Vyzkoušeli jsme si tedy, jak to lze nebo nelze našimi prostředky zvládnout. Je pravděpodobné, že
budeme i nadále pokračovat vlastními silami, pokud tedy nebudou vyšší priority. 

Tomáš Belica se táže, zdali by bylo možné zveřejňovat veškeré novinky v rámci situace v ZŠ (noví
učitelé apod.). Konstatuje, že již nyní některé děti budou přecházet na jiné školy, což je podle něj škoda.
Starosta odpovídá s tím, že v rámci sezení s rodiči se dohodli, že bude svolána schůzka s novou paní ředitelkou,
která již bude mít v kompetenci personální záležitosti. Tyto věci totiž nejsou v komeptencích zřizovatele. Pokud
nám tyto informace paní ředitelka poskytne, nevidíme v tom problém je zveřejnit. Personální
situaci momentálně stále řeší současná paní ředitelka ve spolupráci s novou paní ředitelkou. 

Starosta se táže, zdali má někdo další dotazy. Nikdo z přítomných již žádné dotazy neměl, a proto starosta
ukončuje toto zasedání. 

Návrh usnesení:
návrh usnesení chybí

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.
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Datum vyhotovení:
Ověřovatelé: Roman Lacina   ............................................................
 

Dušan Baďura   ............................................................
 
Starosta Ing. Jiří Petrovský   ............................................................
 
Místostarosta Josef Klos   ............................................................
 


